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Algemene Ledenvergadering van Vereniging Plaatselijk Belang Workum  

Donderdag 20 april 2023 om 20.00 uur in de Klameare  

 

 

1. Welkom en opening 

Voorzitter Richard de Vries heet alle aanwezigen van harte welkom en in het bijzonder de 

raadsleden van meerdere fracties. Ondanks dat er op deze avond veel bijeenkomsten zijn in 

Workum, is de zaal goed gevuld. Voordat Richard overgaat tot de opening van de 

vergadering vraagt hij 1 minuut stilte voor de Workumers die ons in het afgelopen jaar zijn 

ontvallen. 

 

Vervolgens krijgt een aantal jongeren uit Workum de gelegenheid iets te vertellen over de 

pas gestarte Jeugdsoos. Zij hebben enthousiaste plannen en nodigen alle jeugdigen van 

Workum uit om naar de soos te komen. Bij hun mooie initiatief worden ze op dit moment 

gesteund door Hille Faber, maar ze hebben meer ondersteuning nodig van ouderen of 

ouders bij de uitvoering van hun plannen.  

 

Richard wenst de jongeren succes (“de jeugd heeft de toekomst!”) en opent de vergadering. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

Dit jaar hebben alle huishoudens in Workum de Nieuwsbrief ontvangen om te laten zien 

waar Plaatselijk Belang Workum  (verder PB) zich mee bezig houdt. Hopelijk levert dit ook 

nieuwe leden op zodat PB zoveel mogelijk huishoudens kan vertegenwoordigen.  

In de Nieuwsbrief staat de agenda. Er is een wijziging in punt 8) Bestuursverkiezing. Een 

tweede nieuwe kandidaat wordt voorgesteld: Lydia van Dijk. Hilde is niet langer herkiesbaar, 

maar treedt af. De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Mededelingen van de secretaris 

Secretaris Sandra Buijs heeft een aantal afmeldingen ontvangen: Simonia de Boer 

(bestuurslid PB), Aagje Bouwhuis (raadslid PvdA), Henk Miedema, Johan van der Goot en 

Tjitske Gietema. 

Richard deelt vervolgens mee dat er wegwerkzaamheden zijn gestart bij Prystershoek en 

Trekwei. PB is hier blij mee, maar begrijpt ook zorgen van bewoners en ondernemers. De 

gemeente, Ondernemersvereniging Workum, Promotie Workum, Stichting Stadsherstel en 

PB zijn  een werkgroep gestart om de noordelijke toegangspoort van Workum fraaier en 

veiliger te maken. De gemeente heeft naar aanleiding daarvan een en ander uitgewerkt, 

maar daarbij aangegeven dat uitvoering nog wel een poos zou kunnen duren, omdat men 

wilde aansluiten bij het groot onderhoud. 

PB was verrast dat er opeens een bericht van de gemeente kwam dat men op heel korte 

termijn ging beginnen met de uitvoering. Een aannemer heeft vrijheid van planning. De 

ideeën van de werkgroep zijn nog niet allemaal meegenomen. Ook details zoals bijvoorbeeld 

de voorrangssituatie bij de Breewarsdyk worden doorgeschoven naar de toekomst. 

 

 

4. Notulen jaarvergadering d.d. 21 april 2022 

De notulen van de jaarvergadering van 2022 worden per pagina doorgenomen en akkoord 

bevonden. 
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5. Jaaroverzicht 2022 

Het aantal onderwerpen waar PB zich het afgelopen jaar mee bezighield is groot en divers. 

*Het hoofdonderwerp van het afgelopen jaar was De Klameare. Hille Faber en Keimpe (PB) 

hebben hier een groot aandeel in gehad.  We zitten nu in de fase van realisatie. Respect 

wordt uitgesproken voor het Stichtingsbestuur van de Klameare. 

*De opstart van het project Duurzaamheid onder leiding van Bouwe (PB), Eleanor (PB), Durk 

van Tuinen en Sytze Terwisscha. Waardering voor de goede samenwerking met de Rolpeal 

wordt uitgesproken. Een eerste avond met de energiemixmethode (EMM) heeft inmiddels 

plaatsgevonden; we willen niet meer afhankelijk zijn van fossiele grondstoffen, maar hoe 

gaan we dit anders invullen? 

*Er is een nieuw College, dus is er contact met wethouders en raadsleden geweest. De 

Nieuwjaarsreceptie in De Waag, waar het hele college stond te zingen, was een succes. Deze 

positieve energie in het College is een mooi begin voor een goede samenwerking. Het doel 

van PB is Workum op de kaart te houden. 

*Ledenwerving: PB wil graag alle huishoudens van Workum vertegenwoordigen en heeft  

daarom de nieuwsbrieven dit jaar huis-aan-huis bezorgd. Er zijn nu ca. 640 leden, waarmee 

een aanzienlijk deel van de huishoudens lid is van PB. 

*Het Stadspark moet het groene hart van Workum worden. Een groep initiatiefnemers is 

hier, samen met de gemeente, mee bezig. Simonia zit hier namens PB bij. 

              *PB onderhoudt contact met Workum Weer Groen (gastspreker 2022). 

*Projecten uit de Kwaliteitsimpuls zijn weer opgestart, nu er duidelijkheid is over de nieuwe 

Klameare. Inrichting van Suderséleane en Jiskepôle zijn lopende projecten. 

*IJsselmeerkust; bevaarbaarheid van It Soal. Dit project is wat op de achtergrond geraakt, 

maar Henk Miedema is hierin actief en houdt PB op de hoogte. 

*Het Omgevingsfonds Fryslân, waarin Jacob van der Valk de belangen behartigt voor 

Workum. 

*PB is aanwezig geweest bij gesprekken met de Museumwerf. 

*PB is/wordt geïnformeerd over de plannen voor Thomashof Zuid. 

*PB wordt op de hoogte gehouden over de Knarrenhof plannen. 

*PB is betrokken geweest bij het project van Team Alg, dat gaat over de toename van de  

groei van algen in de grotere sloten en vaarten. Daardoor zijn die voor bootjes en sloepen 

bijna niet meer bevaarbaar. Het project richt zich vooral op Makkum. 

*We bezoeken bijeenkomsten over de Openbaar Vervoer concessie, trein- en buslijnen. 

*Van Harte Skjin loopt nog steeds. 

Het was een productief jaar. Wel dient hierbij in het oog te worden gehouden dat het vaak 

gaat om de lange adem. In dit verband wordt nog even gewezen op de Rolpeal (Theunis 

Wouda en Durk van Tuinen zijn aanwezig) die er nu maar mooi staat. 

 

Er is gelegenheid voor het stellen van vragen: 

 

Kitty Postma: geeft haar update over De Knarrenhof. Er is een overeenkomst met de 

eigenaren van de grond. De gemeente wil minder woningen toestaan, maar dit maakt de 

woningen dan te duur. Binnenkort (2-3 weken) komt er duidelijkheid of er een Knarrenhof 

komt op de Vicariswei. 

 

Dan worden de draaiorgelmannen Jan en Joop door Richard gevraagd naar voren te komen. 

Zij krijgen een presentje uitgereikt als dank voor hun muzikale welkom bij aanvang van de 

vergadering. Het hele jaar door draaien zij overal met het mooie draaiorgel Die Stadt 

Worckum. De ploeg kan wel wat jonge aanwas gebruiken, dus degene die het draaien ook 

eens wil proberen is altijd welkom, aldus Jan. 
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Geert Wind: informeert naar het VVV. Dat is dit jaar verdwenen. Wat doet PB hieraan?        

PB wil graag een informatiepunt/VVV in Workum. PB is er op de achtergrond mee bezig. Er 

zijn gesprekken gaande om weer een plek voor een VVV in Workum te realiseren, maar we 

moeten hier zorgvuldig mee omgaan. 

 

Tjalling Brouwer: vraagt zich af  of Workum gereed is voor nieuwe woningbouwplannen. En is 

Thomashof Zuid hier een onderdeel van? Het antwoord luidt ja. Andere plannen zijn 

eventueel mogelijk bij It Finster en het (particuliere) land van Kuipers. 

 

6. Financieel verslag 2022 

Penningmeester Keimpe Bekkema krijgt het woord. Hij geeft zijn toelichting op de exploitatie 

en balans van PB. De kascommissie, bestaande uit Auke van Keulen en Petra Dijkstra, heeft 

de boeken gecheckt. Petra heeft schriftelijk decharge verleend aan de penningmeester. De 

nieuwe kascommissie gaat bestaan uit Auke van Keulen en Geert Wind, met als reserve lid 

Durk van Tuinen. 

 

7. Vaststellen begroting 2023 

Vervolgens geeft Keimpe een korte toelichting op de begroting voor het komende jaar.  

Er zijn twee nieuwe posten: ontwikkeling nieuw beleid (ruimte houden voor nieuwe 

projecten die op het pad van PB komen) en het project duurzaamheid. Hierbij is dit jaar 

bewust gekozen voor een begroting die niet helemaal sluitend is om het belang van de 

nieuwe projecten aan te geven. 

De aanwezigen gaan akkoord met  de begroting voor 2023. 

 

8. Bestuursverkiezing 

Aftredend en niet herkiesbaar is Hilde. Hilde zat in het bestuur sinds 2017, stopt niet met zich 

in te zetten voor Workum en blijft voor PB nog actief in het project Suderséleane. 

Hessel blijft na 2 verlengde termijnen nog 1 jaar zitten in het belang van de continuïteit van 

het bestuur. 

Leen loopt al een aardige periode mee als stagiair en is inmiddels goed ingewijd in de 

dossiers van PB. Zijn kennis van Workum is voor PB belangrijk. De benoeming van Leen wordt 

door de aanwezigen akkoord bevonden. 

Lydia van Dijk is aan de aanwezigen voorgesteld. Zij wil na het bijwonen van enkele 

vergaderingen graag in het bestuur van PB plaatsnemen. De aanwezige leden gaan akkoord 

met de benoeming. 

Wiepke heeft zich herkiesbaar gesteld voor nog een jaar en volgt Richard op als interim 

voorzitter. Gezien zijn ervaring binnen gemeente politiek en bestuur én zijn lange zitting in 

het PB bestuur (sinds 2014) lijkt hij hiervoor de geschikte persoon. De leden gaan akkoord. 

Richard is na 2 bestuurstermijnen als voorzitter aftredend en niet herkiesbaar. Wiepke 

neemt het over en spreekt nog enkele woorden tot Richard “de voorzitter met hart en ziel”. 

Richard en Hilde worden bedankt met bloemen en een attentie. 

 

Richard overhandigt vervolgens nog een bos bloemen aan Yvonne Sieswerda (gemeente 

SWF), als dank voor de prettige samenwerking, omdat zij vanwege een nieuwe functie als 

gebiedsregisseur IJsselmeerkust, niet langer de stadscoördinator is van Workum. 

 

 

PAUZE 
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Aansluitend:  presentatie van de wijkagent 

Er is in Workum -vergeleken met omliggende plaatsen- sprake van veel vernielingen, branden en 

jeugdoverlast. De politie wil inwoners hier meer over voorlichten en bij betrekken. Daarom wordt er  

contact gezocht met allerlei partijen zoals Plaatselijk Belang, woningcorporaties, etc. 

 

Carina van der Werf is de geografische wijkagent; komt in actie bij 112 meldingen en noodhulp. 

Robert Kuipers is digitale wijkagent; volgt digitale ontwikkelingen, sociale media. Wat niet iedereen 

weet is dat cybercrime (oplichting, whatsappfraude, pinpasfraude) een delict op heterdaad kan zijn 

en dat men dat meteen moet melden via 112.  

 

Hoe sneller men belt, hoe sneller de politie kan acteren! Melden is belangrijk! Er worden al meer 

meldingen gedaan dan voorheen, maar het kan nog beter. Volg je onderbuikgevoel. Kleine 

puzzelstukjes kunnen belangrijk zijn voor grote oplossingen.  

 

Buurtpreventie apps kunnen bij de politie worden aangemeld. Er zijn binnen Workum maar twee 

buurtpreventiegroepen bekend. Het verzoek is om buurtpreventie apps aan te melden. 

 

Er loopt inmiddels een onderzoek m.b.t. It Finster en er is iemand aangehouden voor onderzoek 

inzake de branden. De politie heeft ook meer aandacht voor het buitengebied (“de boer op”) 

vanwege drugszaken. 

 

Er is ook veel samenwerking met jongerenwerker Sabine Mozes. Zij werkt voor de gemeente (bij 

Stichting Sociaal Collectief) en volgt de aanpak van het project Cool Súdwest; het geven van zinvolle 

vrijetijdsbesteding aan jongeren (benaderen via scholen, sport, Instagram). Ze is veel op straat, om 

het gesprek met jongeren aan te gaan en helpt bijv. ook bij het aanvragen van subsidie voor de 

jeugdsoos. Er is vooral behoefte aan activiteiten bij de jongere jeugd (13/14) en die hebben daar hulp 

bij nodig. 

Burgers moeten steeds meer zelf doen door onderbezetting bij de politie. Problemen worden liefst 

voorkomen aan de hand van kleine signalen. Mensen moeten weten waar ze dingen kunnen melden. 

Websites/telefoonnummers.:  

www.politie.nl, 0900-8844 

GGD meldpunt verward gedrag 0800-1205 

www.veiligthuisfriesland.nl 0800-2000 (huiselijk geweld, kinder- of ouderen mishandeling) 

www.socoswf.nl buurtbemiddeling 06-25717171 (burenruzies) 

www.stichtingsociaalcollectief.nl Cool Súdwest 

 

 

10. Rondvraag 

Uilkje Attema: vindt het nieuwe logo van PB (van de hand van Lydia Boonstra) erg fraai. 

Iemand oppert of dit niet wat is voor op de rotonde. Maar daar gaat de Provincie niet mee 

akkoord. 

 

Eefje Hunia: veel elektrische auto’s hebben laadaansluitingen naar woningen d.m.v. kabels 

over straat. Dit geeft onveilige situaties. Wat vindt PB hiervan? Het is niet fraai en onveilig, 

mag in de basis niet, maar wordt door de gemeente gedoogd. PB zet daarom in op 

uitbreiding van het aantal openbare laadpalen. 

 

http://www.politie.nl/
http://www.socoswf.nl/
http://www.stichtingsociaalcollectief.nl/
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Eefje Hunia: de Tillefonne is onbegaanbaar/onzichtbaar. Yvonne Sieswerda meldt dat een 

collega hier druk mee bezig is, o.a. in gesprek met de betreffende grondeigenaar. 

 

Ale Ypma: vindt het jammer dat de muziektent niet terug komt en dat dit stukje cultuur weg 

is. Nu treedt men op onder De Waag, maar dit is slecht te zien. Antwoord: de opbrengst van 

de verkochte muziektent is door PB gereserveerd op de balans voor een alternatief. Wellicht 

is dit iets voor Promotie Workum. 

 

11. Sluiting 

Even na 22 uur bedankt Richard alle aanwezigen voor hun belangstelling en sluit de vergadering. Er 

kan gezellig nog een poosje worden nagepraat onder het genot van een drankje. 

 

 


